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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. szeptember 9-

ei munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Takács Károly, Gyuga Mihály József, Hartmann József, Hartyáni László 

Imre, Módi Miklós, Orbán Ferenc, Papp Péter, Rajnai Gábor, Szabó Mihály, 

Székely Antal, Torma Lajos és Vargáné Vojnár Katalin települési képviselők, 

dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

Meghívottak: Kormosné dr. Kovács Katalin aljegyző, külső bizottsági tagok, a hivatal 

munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt jelenléti ív 

szerint 

 

Takács Károly polgármester köszöntötte képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit. Az ülést 16 órakor megnyitotta. Megállapította, hogy a Képviselő-

testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 12 fő jelen volt.  

Kérte, hogy munkaülésük megkezdése előtt egyperces néma főhajtással emlékezzenek Somodi Ferenc 

halála miatt a 2013-ban „Oroszlányért” díszoklevéllel kitüntetett Európa-bajnok ökölvívóra.  

 

1 perces néma felállás Somodi Ferenc tiszteletére 

 

Takács Károly polgármester tájékoztatta a Képviselő-testületet, a megjelenteket, a város lakosságát, 

hogy az Önkormányzati Egészségkártya Program keretében bevezetésre került Dr. Card 

egészségkártya kibocsátója, a Dr. Card Kft. által a mai napon az Önkormányzat részére átadásra került 

egy életmentő defibrillátor, mely az elnöki asztalnál megtekinthető. A defibrillátor a Polgármesteri 

Hivatal épületében kerül elhelyezésre, ahol mintegy 120 köz- és kormánytisztviselő munkavállaló 

mellett naponta legalább 150-200 ügyfél is megfordul. A hivatal, illetve annak környékén 

bekövetkezett esetleges szívleállás esetén a segítségével azonnal meg lehet kezdeni az újraélesztést. 

Reményét fejezte ki, hogy a készülék egyáltalán nem, vagy a lehető legkevesebbszer kerül majd 

használatra. 

Jelezte, hogy megkezdik munkaülésüket.  

Elmondta, hogy a megküldött meghívóban 19 napirendi pont szerepel.  

Miután kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a napirendi pontokról.  
 

A Képviselő-testület a napirendeket nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

138/2014. (IX.9.) Kt. határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a szeptember 9-ei munkaterv szerinti ülésén 

az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Az oroszlányi szennyvízvagyonra kötött vagyonkezelői szerződés megszüntetésével kapcsolatos 

elszámolás elfogadása 

2. A Borg Warner új gyáregységéhez kialakítandó bekötő út építése 
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3. A volt Béke szálló és a Petőfi udvar 6-7. szám alatti épülettömb korszerűsítéséhez és a KEOP-

2012-5.4.0 pályázati konstrukciójához önerőt biztosító hitelszerződés módosításához szükséges 

döntések meghozatala 

4. Egészségügyi alapellátással kapcsolatos kérdések 

5. Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről  

6. A 2014. évi költségvetés – 1/2014. (II.1.) önkormányzati rendelet - módosítása 

7. A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

21/2013. (XII.21.) önkormányzati rendelet módosítása 

8. Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

9. Önkormányzati vagyonhasznosítással kapcsolatos döntés 

10. Döntés Oroszlány város víziközművének 15 éves gördülő fejlesztési tervéről 

11. A 20/2006. (X.11.) önkormányzati rendelettel elfogadott helyi építési szabályzat, szabályozási 

terv módosítása 

12. Pályázat benyújtása a Nemzetközi Visegrádi Alaphoz nemzetközi sítábor szervezése céljából 

13. Oroszlány-Tatabánya közötti kerékpárút nyomvonalának jóváhagyása 

14. Együttműködési megállapodás a Magyar Posta Zrt.-vel az Új Szolgáltató Városközpont 

projektben való részvételről 

15. Tájékoztatás Oroszlány Város közoktatási intézményeinek 2013/2014. évi tevékenységéről 

16. Beszámoló Oroszlány Város Óvodái 2013/2014. évi tevékenységéről 

17. Pályázat kiírása „Jó tanuló – jó sportoló” cím elnyerésére 

18. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

19. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Takács Károly polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Az oroszlányi szennyvízvagyonra kötött vagyonkezelői szerződés 

megszüntetésével kapcsolatos elszámolás elfogadása 

 

Előadó:   Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Lázár Mózes OSZ Zrt. vezérigazgató 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a Képviselő-testület határozatának megfelelően 

elkészült a vagyonkezelői szerződéshez kapcsolódó vagyonelszámolást tartalmazó megállapodás. Az 

előterjesztésben foglaltak szerint 2008-tól 2014-ig a pótlással nem fedezett vagyonérték 11.127.821 Ft, 

amelynek az Önkormányzat részére történő átutalására október 15-ig kerül sor. Az elszámolás 

részletesen látható a mellékletekben. 

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 7 igen, 3 nem 

szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta 

a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

139/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

Oroszlány város szennyvízelvezető-, és kezelő művének vagyonelszámolásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  

1. Oroszlány Város Önkormányzata és az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. között a víziközmű-vagyon 

üzemeltetésére létrejött, és 2014. június 30. napjával közös megegyezéssel megszüntetett 

vagyonkezelési szerződéshez kapcsolódó, a vagyonkezelési szerződés megszűnésével összefüggő 

elszámolást az előterjesztés 2-4. melléklete szerint elfogadja. 
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2. Oroszlány Város Önkormányzata és az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. között a víziközmű-vagyon 

üzemeltetésére létrejött, és 2014. június 30. napjával közös megegyezéssel megszüntetett 

vagyonkezelési szerződéshez kapcsolódó vagyonelszámolást tartalmazó megállapodást az 

előterjesztés 1. melléklete szerint jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert a szerződés 

aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A Borg Warner új gyáregységéhez kialakítandó bekötő út építése 

 

 Előadó:  Takács Károly polgármester 

 Szakmai előkészítő:  Lázár Mózes OSZ Zrt. vezérigazgató 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az Ipari parki feltáró út Mindszenti útra való 

csatlakozásának kialakítása során a beruházást végző OSZ Zrt. jelezte, hogy az előterjesztésben 

részletezett többletköltségek merültek fel, amelynek értéke 6,5 M Ft+ÁFA. Javasolta, hogy a 

Képviselő-testület a Borg Warner új gyáregységéhez kialakítandó bekötőút építése érdekében a 

határozati javaslatban foglaltak szerint biztosítsa a többletköltséget. 

 

Lázár Mózes, az OSZ Zrt. vezérigazgatója kérte a képviselőket, hogy támogassák az előterjesztés. Az 

ipari park legnagyobb cégének a munkálataihoz való támogatás mindenképpen  indokolt. 

 

Miután több hozzászólás, illetve módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, 

szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

140/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

a Borg Warner új gyáregységéhez kialakítandó bekötő út építéséről 

 
Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 
1. Egyetért a Borg Warner új gyáregységéhez kialakítandó bekötő út építésével 6 .500.000 Ft 

+ ÁFA értékben. 

2. Módosítja a 105/2014. (VI.24.) Kt. határozatának 2.a) pontját az alábbiak szerint: 
,,a) Az OSZ Zrt. tulajdonában álló, 571 hrsz. alatti, Mátyás király utca - Fürst S. utca sarkán lévő 

ingatlan Munkásszálló felújítási és kiviteli tervének elkészítéséhez szükséges forrást az  
OSZ Zrt. saját forrásából biztosítja.” 

3. A Borg Warner ideiglenes útcsatlakozás kialakításához szükséges 6.500.000 Ft + ÁFA költségből 

6.200.000 Ft + ÁFA forrást a szennyvízelvezető és kezelő mű vagyonkezelésével összefüggő, 
felhalmozási célú pénzeszköz átvétel terhére biztosítja. 

4. A „Borg Warner Emission Systems Kft. távhővezeték kiváltás” sorról 300.000 Ft + ÁFA 
költséget átcsoportosít a „Borg Warner ideiglenes útcsatlakozás kialakítása sorra”, a fel nem 
használt 291.149 Ft + ÁFA összeget Általános tartalékba helyezi. 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 
Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 
 a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 
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3. NAPIRENDI PONT: A volt Béke szálló és a Petőfi udvar 6-7. szám alatti épülettömb 

korszerűsítéséhez és a KEOP-2012-5.4.0 pályázati konstrukciójához 

önerőt biztosító hitelszerződés módosításához szükséges döntések 

meghozatala 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Lázár Mózes OSZ Zrt. vezérigazgató 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy amint az ismeretes, a távhővezeték korszerűsítésére a 

szükséges önerő finanszírozása érdekében a Minisztérium 495.633.896 Ft vissza nem térítendő 

támogatást biztosított, ezért a beruházáshoz szükségtelenné vált az önkormányzati fedezet. Az 

előterjesztésben a Mátyás király pihenőház (a volt Béke szálló) és a Petőfi udvar 6-7. számú 

épülettömb komplex felújításának pénzügyi előkészítésére tett javaslatot oly módon, hogy a fedezetet 

biztosító szerződés a távhővezeték korszerűsítése helyett a Pihenőház és a Petőfi udvari épülettömb 

beruházásához kerüljön előkészítésre. Az előterjesztéshez kiegészítés került helyben kiosztásra, mivel 

a Mátyás király úti Pihenőház tervezői költségbecslés szerinti beruházási összege 423 millió Ft-ról 

436,5 millió Ft + áfa összegre módosult. A helyben kiosztott határozati javaslat 1. pontjában már az új 

becsült érték szerepel, a határozati javaslat további pontjai változatlanok. 

 

Lázár Mózes vezérigazgató elmondta, hogy a Borgwarner Turbo Systems Kft. jelentős 

termelésnövekedéssel számol az elkövetkezendő időszakban. Most épült fel, és hamarosan megkezdi 

működését a Borg egy másik gyára, az ún. kuplunggyár, illetve az előző előterjesztésben támogatta a 

Képviselő-testület, hogy megépülhessen az ideiglenes út, amellyel a harmadik Borg-cég Oroszlányba 

települését segítik. Ez a cég közel 600 főt fog foglalkoztatni. Ezen kívül jelentős létszámbővítés történt 

a Wescast Zrt.-nél. Ezen indokok alapján szükséges a fejlesztés mihamarabbi elindítása. Elmondta, 

hogy a kiviteli tervek elkészültek, amelyek megtekinthetők az OSZ Zrt.-nél, illetve egy weboldalon. 

Ehhez kiosztotta a weboldal címét és a hozzá tartozó jelszót. Örvendetes, hogy közel 240 fő 

elhelyezésére nyílik lehetőség az épületben.  
 

Takács Károly polgármester hozzátette, hogy ez egy gyors ívű és hatékony döntés lesz a testület 

részéről a cégek felé, amellyel gyakorlati válaszokat tudnak adni az alig néhány hónapja felmerült 

problémára. Ez az előterjesztés fontos kezdeti lépés.  
 

Szmrtyka Viktória, a BorgWarner Turbo Systems Kft. igazgatója megköszönte a Képviselő-testület 

pozitív hozzáállását. Megerősítette, hogy egy nagyon jelentős létszámnövekmény lesz tapasztalható az 

elkövetkezendő években a BorgWarner vállalatnál. Reményét fejezte ki, hogy a messzebbről jött 

kollegák is elhelyezést találnak. 
 

Egeresssy Viktor, a Wescast Zrt. igazgatója szintén megköszönte a támogatást. A szállóra szüksége 

lesz a cégeknek. 
 

Szabó Mihály képviselő elmondta, hogy az előzetesen kiküldött előterjesztésben más összeg szerepel 

a beruházási költségeknél, mint a helyben kiosztott kiegészítésben. Ugyan az eredeti előterjesztés 

említi, hogy a pályáztatási eljárást követően alakul ki a tényleges beruházási összeg. Látszik az 

előterjesztésből, hogy az árammal kapcsolatos költségek emelkedtek jelentősen. Kérdése az volt, hogy 

a 14 M Ft-os növekményt konkrétan mi eredményezte. 

Elmondta továbbá, hogy sok esett arról, hogy bővül a cégek állománya, azonban a BorgWarner Kft. 

levelében azt írja, hogy nem garantálják, hogy mennyi dolgozó lesz elhelyezve ezeken a 

szálláshelyeken. Azt írják, hogy a térségi munkaerő-piaci helyzettől függ az, hogy mikor döntenek a 

toborzás beindításáról és a munkásszállás kihasználásáról. Másik kérdése az volt, hogy amennyiben a 

két cég kevés százalékban fogja kihasználni a szálláshelyeket, akkor van-e elképzelése az 

Önkormányzatnak arra, hogy mihez kezd a szálláshelyekkel, illetve a drága pénzből felújított 

épületekkel. 
 

Lázár Mózes vezérigazgató jelezte, hogy a bizottsági üléseken, illetve a tájékoztatón a kérdés 

többször felmerült. Elmondta, hogy konzervatív tervezési megközelítés történt. A tervezők mindent 

igyekeznek betervezni, amiből aztán a kivitelezés során, illetve a megvalósítás során el lehet hagyni 

tételeket különböző szempontok miatt. Példaként említette az ún. étterem rész homlokzatának teljes 
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felújítását és nyílászárócseréjét. Ez egy jelentős többletköltség, ezt adott esetben el lehet hagyni és 

amikor van rá forrás, lehet folytatni. Ugyanebbe a körbe tartozik a lépcsőház felújítása. A Petőfi udvar 

1-2. számú épület felújításakor a korlátot és a műkő lépcsőt fel tudták újítani, holott a tervező teljes 

cserét és felújítást irányzott elő. Az elektromos költségek emelkedésével kapcsolatban elmondta, hogy 

ahhoz, hogy költséghatékonyan lehessen működtetni az épületet, növelni kell a betáplált áramot. Két 

fontos szempontot tűztek ki: a költségek minimalizálása mind a beruházáskor mind a működtetéskor. 

Például jelenlét-érzékelős rendszert építenének be. A működtetési költségek jelentősen befolyásolják 

azt, hogy milyen áron tudják kínálni a cégeknek a szálláshelyeket. Biztos abban, hogy az eddigi és az 

elkövetkezendő létszámbővülés miatt a cégekkel való tárgyalás után ezeket a férőhelyeket be tudják 

tölteni. Érthető, hogy a cégek nem tudnak konkrétan nyilatkozni, hisz náluk is ki kell dolgozni a 

különféle támogatási rendszereket. Hozzátette, hogy jelenleg abból indulnak ki, hogy kb. 2 éve 

komoly igény van ilyen jellegű szállásoltatásra az üresen maradt Landford-lakásokban, alkalmanként a 

Petőfi udvar 1-2.-ben és a Beatrix Vendégházban. A költségekkel kapcsolatban elmondta, hogy 

szeretnék szétbontani a pályázat során a beruházást különböző szakterületekre, és így minél lejjebb 

szorítani a költségeket. Elemi érdekük, hogy a hitelből minél több maradjon az egyéb problémák 

megoldására. 
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a jelenlegi szállásigény is magas, olyan tranzitforgalom 

van az ipari parkban, ami már most betölthetné a szálláshelyeket. Nyilván a cégek kíváncsiak a 

szállásoltatás árára. Valószínűsíthető, hogy jóval nagyobb lesz az igény, mint a jelenleg tervezett 

férőhely. Természetesen ezt jogilag is alá kell támasztani, ennek kapcsán a határozati javaslat utolsó 

pontját ismertette, mely szerint a fejlesztési hitel igénybevételének egyik fontos követelménye, hogy 

együttműködési megállapodást kössenek a felek. Kétségtelenül fontos lesz az is, hogy milyen 

szállásdíjak lesznek, illetve milyen komfortfokozatú lesz a két épület. Véleménye szerint a beruházás 

előrehaladtával a következő Képviselő-testület ki tudja alakítani ezeket a számokat, és valószínűleg 

folytatódni fog ez a beruházás, újabb óvárosi terület kerülhet ebbe a konstrukcióba bevonásra. 
 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésein 

többször tárgyalták ezt a témát. A szemléltető tájékoztatón is részt vett. Bizottsági ülésen is elmondta, 

hogy az építkezés során kell és lehet számolni ±10%-os változtatással. Támogatta az előterjesztést, 

mert a cél jó.  
 

Szabó Mihály képviselő kifejezte aggályát, hogy a Landford-lakótelephez hasonlóan járhatnak 

ezekkel a felújításokkal. Tudomása szerint a Landford-lakóparkban még most is van rengeteg szabad 

ingatlan. Nincs biztosítékuk arra, hogy ezek a szálláshelyek, illetve ingatlanok valóban kihasználtak 

lesznek. Véleménye szerint egy hitelfelvétel előtt nagyobb garancia, illetve biztosíték kellene. 

Könnyebben lehetne esetleg a Városkapu épületét is bevonni ebbe a projektbe. Alapvetően a múltkor 

is támogatta az előterjesztést, hiszen az mindannyiuk érdeke, hogy az itt lévő cégek minél nagyobb 

munkaerőt foglalkoztassanak. Hangsúlyozta, hogy nyomon fogja követni a döntéshoztalt és oda fog 

figyelni arra, hogy a szükséges garanciák az Önkormányzat rendelkezésére álljanak. 
 

Takács Károly polgármester hangsúlyozta, hogy több lépcsőben fognak a garanciák megjelenni, hisz 

a konkrét beruházási adatok még most alakulnak ki. A kötelezettség fennáll, addig nem tudnak a 

hitelhez hozzányúlni, amíg az együttműködési megállapodást meg nem kötik a cégekkel. 
 

Lázár Mózes vezérigazgató tájékoztatásul elmondta, hogy most nem vesznek fel hitelt, hanem miután 

az Európai Önerő Alapból megnyerték a tranzitvezeték önerejének teljes részét, korábban ezt a hitelt 

már felvették. Tudni kell, hogy ma a bankszektorban ilyen mértékű és ilyen feltételekkel ellátott 

hitelhez jutni roppant nehéz. Arról van szó, hogy ha már ez felszabadult, akkor ezt értelmes célra 

fordítsák. A cégek igénye, a munkaerő-piaci helyzet prioritásként hozta előre a volt Béke Szálló 

felújítását. Tehát nem akarták elveszíteni ezt a jó konstrukciójú hitelt és ezért a hitel átalakításáról 

kezdtek tárgyalásokat. 
 

Papp Péter alpolgármester az alábbi információkkal egészítette ki az elhangzottakat. Egy  

koppánymonostori, a Béke Szállóhoz hasonló méretű munkásszálló már tele van Oroszlányon munkát 

vállalókkal, a városban minden szálláshely megtelt, már nem lehet albérletet találni hónapok óta, 

illetve a városnak is elemi érdeke, hogy ez fel legyen újítva, ugyanis megszüntették a 

szálláshelykiadást a városi kollégiumban. Tehát nem csak ipari parki igényeket lehet ezzel kielégíteni. 
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Azt sem szabad elfelejteni, azzal, hogy két szoba között egy vizesblokkot létesítenek, egy olyan 

komfortfokozat jön létre, ami már nem csak munkásszállásoltatásra lesz alkalmas. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés kiegészítésében szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

141/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

a volt Béke szálló és a Petőfi udvar 6-7. szám alatti épülettömb korszerűsítéséhez és a KEOP-

2012-5.4.0 pályázati konstrukciójához önerőt biztosító hitelszerződés módosításához szükséges 

döntések meghozataláról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Egyetért azzal, hogy az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. a Mátyás király Pihenőház (volt Béke szálló) 

korszerűsítését 436,5 millió Ft + áfa becsült összegben, továbbá a Petőfi udvar 6-7. szám alatti 

épülettömb komplett felújítását, a Regionális Fejlesztési Finanszírozó Zrt.-vel fennálló, a KEOP-

2012-5.4.0 pályázati konstrukciójához önerőt biztosító hitelszerződés módosításával valósítsa 

meg, melyhez a következő biztosítékok nyújtását vállalja: 

1.1.  A Mátyás király Pihenőház megvalósításához és a Petőfi udvar 6-7. szám alatti épülettömb 

komplett felújításához szükséges pénzügyi fedezettel kapcsolatos évenkénti 

adósságszolgálathoz összesen 500 millió Ft erejéig fejlesztési támogatást nyújt az Oroszlányi 

Szolgáltató Zrt. részére. 

1.2.  A Mátyás király Pihenőház megvalósításához és a Petőfi udvar 6-7. szám alatti épülettömb 

komplett felújításához szükséges forrás biztosításához készfizető kezességet vállal, egyben 

felhatalmazza a polgármestert a Regionális Fejlesztési Finanszírozó Zrt.-vel a készfizető 

kezességvállalási szerződés megkötésére 500 millió Ft összeg erejéig. 

1.3.  A projektek megvalósításához biztosítékként felajánlja az alábbi ingatlanokat: Csobbanó 

Oroszlány Város Uszoda és Strand (881/41 hrsz.), Chudik Lajos Sportközpont (727 hrsz.) és 

hozzájárul folyósításához szükséges biztosítékként felajánlott ingatlanokra vonatkozó 

jelzálogjog bejegyzéséhez. 

2. Utasítja a polgármestert az 1. pontban meghatározott fejlesztési támogatás és készfizető 

kezességvállalás bejelentésére az európai uniós versenyjogi értelembe vett állami támogatásokkal 

kapcsolatos eljárásról és a regionális térképről szóló 37/2011. (III.22.) Korm. rendelet 7. § (1) 

bekezdésében meghatározott, miniszter útján működtetett Támogatásokat Vizsgáló Iroda részére. 

3.  Az 1. pont szerinti fejlesztési támogatás átadásáról szóló szerződés és a készfizető 

kezességvállalási szerződés aláírásának feltétele a készfizető kezességhez a Kormányzat részéről 

történő hozzájárulás megadása, valamint a Támogatásokat Vizsgáló Iroda részéről történő 

állásfoglalás, illetve jóváhagyás, a kölcsönszerződés Képviselő-testület által történő jóváhagyása, 

továbbá együttműködési megállapodás aláírása a Wescast Zrt.-vel és a BorgWarner Turbo 

Systems Kft.-vel.  

4. Felhatalmazza a polgármestert az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. Közgyűlésén, a határozat 1-3. 

pontja szerinti tartalommal történő döntéshozatalra. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

Lázár Mózes vezérigazgató kiosztotta azt a weblap címet, amelyről letölthető a Mátyás Király 

Pihenőház kiviteli terv dokumentációja. 
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4. NAPIRENDI PONT: Egészségügyi alapellátással kapcsolatos kérdések 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben javaslatot tett a fogorvosi ügyelet 

ellátási szerződés megkötése érdekében Tatabánya Város Önkormányzatával megkötendő feladat 

ellátási megállapodás kezdeményezésére; a háziorvosi ügyeleti rendszer kibővítésére, vagyis 

Oroszlányban 24 órás ügyeleti ellátás bevezetésére; továbbá a felnőtt és a gyermek háziorvosok 

praxisának segítése érdekében praxisonként 100.000 Ft-os vissza nem térítendő önkormányzati 

támogatásra. 

 

Dr. Varju János igazgató-főorvos a 24 órás ügyeleti ellátással kapcsolatban tett kiegészítést. 

Elmondta, hogy 2012-ben mikor az ügyeletet átszervezték az volt a fő koncepció, hogy legyen egy 

hosszú távú, biztonságosan működtethető ügyeleti ellátó rendszer. Mindenki által ismert az a 

humánerőforrás-hiány, amivel az egész ország küszködik. Másik fontos szempont volt, hogy ne 

kerüljön többe a működtetés az Önkormányzatnak. Harmadik, hogy mivel ez a rendszer sok orvost 

működtet, rejtett magában további lehetőségeket, hogy sürgősségi központot valósítsanak meg. Ez a 

rendszer biztosít orvost ehhez az ellátáshoz. Szakmai szempontból nagyon fontos, hogy lenne egy 24 

órás ügyelet (reggel 8 órától 16 óráig 1 orvos, 1 asszisztens, 1 sofőr teljesítene szolgálatot; 16 órától 

beállna a jelenleg is működő 2 orvosos ügyelet). Ennek szükségességét leginkább az támasztja alá, 

hogy vannak olyan holtidők, amikor a háziorvos, illetve a járóbeteg-rendelés már nem elérhető, és a 

mentősök tehetetlenül szaladgálnak a beteggel, hogy hova vigyék. Ez egy mini sürgősségi központ 

lenne, egy olyan elosztó hely, ahol elsődleges ellátásban minden rászorultat el tudnának látni. A 

háziorvos kollegák mind támogatták a 24 órás ügyelet bevezetését, hiszen ez nekik is nagy segítség. 

24 órás ügyelet esetén van egy olyan biztos hely, ahová akut ellátásra lehet fordulni.  
 

Hartyáni László képviselő elmondta, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság megtárgyalta az 

előterjesztést. A bizottság is megállapította, hogy ezzel lényegesen javul Oroszlány egészségügyi 

ellátása. A bizottság nevében is kérte az előterjesztés támogatását. 
 

Orbán Ferenc képviselő kiemelte, hogy az összes háziorvos támogatja ezt az elképzelést. Ezáltal a 

betegek biztonsága növekszik, ami rendkívül fontos. Javasolta, hogy a betegek biztonsága érdekében 

fogadják el ezt a javaslatot. 
 

Takács Károly polgármester hozzátette, hogy nemcsak városi, hanem járási funkciót is kitölt. 
 

Szabó Mihály képviselő kérdése az volt, hogy hány oroszlányi háziorvos vesz részt az ügyelet 

ellátásában. 
 

Dr. Varju János főorvos elmondta, hogy a kezdeti nehézségek után jelenleg az ügyeletet ellátó 

orvosok jelentős része oroszlányi orvos. Fakultatív a részvétel, aki nem tud vagy nem akar ebben a 24 

órás ügyeleti rendszerben részt venni, az pótolható más orvossal. Az oroszlányban rendelkezésre álló 

orvos-kapacitással ez kivitelezhetetlen lenne. 
 

Szabó Mihály képviselő véleménye szerint egyértelmű, hogy a háziorvosok nagy része támogatja, 

hisz ők eleve ebben az ügyeleti rendszerben dolgoznak. Furcsa lenne, ha úgymond nem támogatnák a 

saját munkájukat. A fogorvosi ügyelettel kapcsolatban elmondta, hogy ez egy formális előterjesztés, 

hiszen most is így működik az ellátás. Az Önkormányzatnak a város lakosságszáma miatt nem is 

kötelezően ellátandó feladata az, hogy fogorvosi ügyelet legyen Oroszlányban. Azonban azt kérte 

főorvos úrtól is, hogy ha tud, nyújtson segítséget abban, hogy Oroszlányon is működjön fogászati 

ügyelet.  
 

Dr. Varju János főorvos elmondta, hogy kb. fél évvel ezelőtt járta körbe ezt a kérést. Törvényileg 

nem kötelezettek a lakosságszám miatt. Ennek ellenére próbálta meggyőzni a fogorvos kollegákat, de 

nem volt olyan motiváció, amivel 1-2 órás vagy akár a hétvégi ügyeletet el tudta volna érni. 

Hozzátette, hogy ha ez további igénye az Önkormányzatnak, akkor újból egyeztet a fogorvosokkal. 
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Dr. Zágonyi Éva jegyző pontosításként elmondta, hogy az Önkormányzatnak kötelező feladata a 

fogorvosi ügyeleti ellátás biztosítása, csak az nem kötelező, hogy saját intézményhálózatán belül tegye 

ezt. 20 ezer fő feletti lakosságszámnál lenne kötelező. Egyébként a kistérség települései csatlakoztak 

volna hozzá, kísérletet tettek a megszervezésre. Még egyelőre ez nem talált a másik oldalról 

támogatásra. 
 

Papp Péter alpolgármester kérte főorvos urat, néhány szóban mutassa be, hogy a havi 1 M Ft-os 

labortámogatásnak mi lett az eredménye. Jegyző asszony felvetésére elmondta, hogy reméli, hogy a 

most induló iparfejlesztés elhozza azt a lakosságszámot, hogy Oroszlányon néhány éven belül 

kötelező legyen a fogorvosi ügyelet megszervezése. 
 

Dr. Varju János elmondta, hogy több mint 1 éve kapják ezt a támogatást az Önkormányzat 

jóvoltából. Az 1 M Ft hathatós támogatás volt, így is veszteséges a labor, de a várólistát október 

hónapra 1-2 napra le fogják tudni faragni. Az időpont kérés meg fog maradni, azért, hogy legyen 

eloszlás. Megköszönte mindenki nevében ezt a támogatást, melynek a városban nagyon pozitív a 

visszhangja.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, 

szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

142/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

az egészségügyi alapellátásra vonatkozó döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a fogászati ügyeleti ellátás jogszabályban foglaltaknak 

megfelelő ellátása érdekében vegye fel a kapcsolatot Tatabánya Megyei Jogú Város 

Önkormányzatával, és tegye meg a szükséges intézkedéseket az együttműködési megállapodás 

előkészítésére. 

2.a) Egyetért Oroszlány város területén a 24 órás központ ügyelet létrehozásával. 

2.b) Felhatalmazza a Polgármestert a 24 órás központi ügyelet kialakítása tárgyú közbeszerzési eljárás 

megindítására. 

3.a) Az egészségügyi alapellátás fejlesztése érdekében egyetért azzal, hogy Oroszlány Város 

Önkormányzata a háziorvosok, házi gyermekorvosok részére 100.000,- Ft/fő összegű 

visszafizetési kötelezettség nélküli támogatást nyújtson, melyhez összesen 1.400 E Ft összegű 

forrást biztosít Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetésének terhére. 

3.b) Utasítja a Polgármestert a támogatási szerződések elkészítésére, felhatalmazza az aláírásra. A 

támogatás a támogatási megállapodás megkötését követően kerülhet folyósításra. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  2014. szeptember 13. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi 

költségvetésének I. félévi teljesítéséről 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a beszámoló számot ad a Képviselő-testület által 

jóváhagyott előirányzatok felhasználásáról, és az Önkormányzat gazdálkodásának eredményeiről. 

Összességében gazdálkodásukra a stabilitás, a folyamatos likviditás volt jellemző folyószámlahitel 

igénybe vétele nélkül. Arra törekedtek, hogy az előterjesztés átfogó képet adjon az Önkormányzat 

munkáinak folyamatos teljesítéséről. 
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Hartmann József képviselő elmondta, hogy az előterjesztés többek között az intézményi működéssel 

és ennek kiadásaival foglalkozik. Megköszönte azt a támogatást, amit az Önkormányzat adott az 

intézmények számára az új fenntartói felállásban. Természetesen vannak még javítani valók, de egyre 

jobban haladnak abba az irányba, hogy minden megfelelően, gördülékenyen működjön. Megköszönte 

az épületekre történt ráfordítást, valamint a gyermekek ellátásában a kifli és tej programot. Felhívta a 

figyelmet továbbá arra, hogy van egy olyan terület, amin elég nehezen tudtak túljutni és igen sokszor 

problémát okoz a mai napig is a működésben, ez pedig az informatikai eszközök fenntartása, javítása, 

cseréje, ami igen komoly összegeket vesz igénybe. Ehhez kérte a támogatást. Ezen a területen további 

fejlesztések is szükségesek lennének. Javasolta, hogy a következő költségvetési évben erre 

gondoljanak. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az elmúlt négy éves tapasztalata alapján soha ilyen 

mértékű működtetői felelősségvállalás nem volt az intézményeknél, mint most az intézmények 

eszközeit illetően. Gyors reagálású hadtest áll rendelkezésre, olyan mértékű összegeket költenek 

ezekre a létesítményekre, mint még eddig soha. Sok elmaradásukat is teljesítették. Természetesen az 

elmaradásokat nem fogják egyszerre tudni pótolni, több lépcsőben tudják ezt megtenni, de minden 

törekvésük ez.  
 

Székely Antal képviselő megjegyezte, hogy szívesen elbeszélget polgármester úrral pénteken a 

vájárosztály találkozóján, és reméli, hogy helyszíni bejárást is fognak tartani a szakiskolában. Mutat 

majd néhány dolgot, ami talán árnyalja a fent felvázolt képet. Kérte, hogy erről később 

beszélgessenek. Nem értett egyet polgármester úr fenti hozzászólásával.  
 

Takács Károly polgármester véleménye szerint eddig az intézményvezetők voltak a felelősei ezeknek 

a feladatoknak. Most már nem is az Önkormányzat a működtetője az iskoláknak. Ehhez képest 

ténylegesen elmaradt feladatokat teljesítettek. Azzal egyetértett, hogy valószínűleg nem tudták az 

évtizedek alatt felhalmozódott problémákat teljes mértékben megoldani. 
 

Székely Antal képviselő példaként említette, hogy az elmúlt évben 3 hónapon keresztül egyáltalán 

nem volt ajtó az egyik osztálytermen, és másik kettő is le volt szakadva. Ezek nem évtizedeken 

keresztül álltak úgy. Tud fényképet mutatni a 6-8 évvel ezelőtti állapotokról, illetve van kép a mostani 

állapotokról is. Elmondta továbbá, hogy polgármester úr valószínűleg nem ismeri a KLIK-kel 

kapcsolatban a helyi viszonyokat.  
 

Takács Károly polgármester egyetértett azzal, hogy az nincs rendben, hogy a leszakadt ajtót 

hónapokig nem javítják meg. Elmondta, hogy a helyszínen lesz lehetőségük tapasztalatot cserélni. 

 

Orbán Ferenc képviselő véleménye szerint, ha jelezték volna, hogy leszakadt egy ajtó, akkor azt 

felszereltették volna, nem lefényképezni kellett volna.  

 

Papp Péter alpolgármester kérte osztályvezető asszonyt, illetve Kis Gyuláné csoportvezető asszonyt, 

hogy foglalják össze Székely Antal részére írásban, hogy amióta átvették az intézmények 

működtetését, mi történt ott, mennyi beruházás történt. Ragadják ki továbbá azt az időszakot, amit 

örököltek és ők csináltak már meg, illetve azt a néhány évtizedet, amíg Székely Antal igazgató 

helyettes volt az iskolában. Ugyanis tömegével örököltek felújítatlan és meg nem oldott dolgokat. 

Köszönetet nem kaptak érte, viszont folyamatos kritikát igen. Hozzátette, hogy minden intézmény 

átvételénél ott volt. A szakmunkásképzőben találtak olyan lépcsőházrészt, ahol legalább 20 éve nem 

volt se meszelve, se festve, és több éve nem volt takarítva. Kérte, hogy Székely úr az elmúlt 20 év 

felújítatlanságát ne erre a Képviselő-testületre datálja, vegye ki ebből ő is a részét, mivel ő volt annak 

az intézménynek a vezetője. 
 

Székely Antal képviselő véleménye szerint Papp Péter alpolgármester úrnak nincsenek megfelelő 

információi. Kíváncsian várja az összegeket. Hozzátette, hogy nem csak a város a fenntartója ennek az 

intézménynek. Kérte, hogy alpolgármester úr is személyesen nézze meg, mi történik az intézményben. 
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Takács Károly polgármester javasolta, hogy nézzék meg konkrétan a problémákat. Az 

intézményfenntartó csoport munkájából levonható az a tapasztalat, hogy igen nagy mennyiségű ilyen 

jellegű kötelezettséget teljesített az Önkormányzat. Továbbra is az a céljuk, hogy amennyiben vannak 

még kötelezettségeik, azt teljesíteni kell. Az az érdekük, hogy a szakképzés maradjon Oroszlányon, 

illetve hogy korszerű létesítményekben működjön.  

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

és 5 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

143/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 

törvény 87. §-a alapján a helyi önkormányzat 2014. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló  

beszámolóját az alábbiak szerint jóváhagyja: 

 

1. A képviselő-testület az önkormányzat 2014. évi költségvetési előirányzatainak első félévi 

teljesítését az alábbiak szerint fogadja el: 

 adatok E Ft-ban 

Előirányzat 

megnevezése 

Eredeti 

előirányzat 

Módosított 

előirányzat 

2014. első félévi 

teljesítés 

Teljesítés 

alakulása 

Kiadások főösszege 4.098.589 4.558.012 1.661.950 36 % 

Bevételek főösszege 4.098.589 4.558.012 2.135.387 47 % 

 

2. Az önkormányzat 2014. I. félévi teljesítését a határozat alábbi mellékletei szerint fogadja el: 

- 1. melléklet: Oroszlány Város Önkormányzata 2014. I. félévi költségvetése (bevételek),  

- 2. melléklet: Oroszlány Város Önkormányzata 2014. I. félévi költségvetése (kiadások), 

- 3. melléklet: Oroszlány Város Önkormányzata 2014. I. félévi bevételeinek részletezése 

- 3.1. melléklet: Oroszlány Város Polgármesteri Hivatala 2014. I. félévi bevételeinek 

részletezése, 

- 4. melléklet: Az intézmények tevékenységének 2014. I. félévi bevételei, 

- 5. melléklet: Oroszlány Város Önkormányzata 2014. I. félévi személyi juttatás és járulék 

kiadásai, 

- 5.1. melléklet: Oroszlány Város Polgármesteri Hivatala 2014. I. félévi személyi juttatás és 

járulék kiadásai, 

- 5.1.1. melléklet: Oroszlány Város Polgármesteri Hivatala 2014. I. félévi személyi juttatás és 

járulék kiadásai kötelező-, államigazgatási- és önként vállalt feladatok szerinti bontásban, 

- 6. melléklet: Oroszlány Város Önkormányzata 2014. I. félévi dologi kiadásai, 

- 6.1.1. melléklet: Oroszlány Város Önkormányzata 2014. I. félévi kötelező feladatokhoz 

kapcsolódó dologi kiadásai, 

- 6.1.2. melléklet: Oroszlány Város Önkormányzata 2014. I. félévi önként vállalt feladatokhoz 

kapcsolódó dologi kiadásai, 

- 7. melléklet: Oroszlány Város Polgármesteri Hivatala 2014. I. félévi dologi kiadásai, 

- 7.1.1. melléklet: Oroszlány Város Polgármesteri Hivatala 2014. I. félévi kötelező feladatokhoz 

kapcsolódó dologi kiadásai, 

- 7.1.2. melléklet: Oroszlány Város Polgármesteri Hivatala 2014. I. félévi önként vállalt 

feladatokhoz kapcsolódó dologi kiadásai, 

- 7.1.3. melléklet: Oroszlány Város Polgármesteri Hivatala 2014. I. félévi államigazgatási 

feladatokhoz kapcsolódó dologi kiadásai, 

- 8. melléklet: Az intézmények tevékenységének 2014. I. félévi kiadásai, 

- 9. melléklet: Oroszlány Város Önkormányzata 2014. I. félévi felhalmozási kiadásai, 

- 9. 1. melléklet: Oroszlány Város Polgármesteri Hivatala 2014. I. félévi felhalmozási kiadásai, 

- 10. melléklet: Oroszlány Város Önkormányzata 2014. I. félévi felújítási kiadásai, 

- 11. melléklet: Oroszlány Város Önkormányzata 2014. I. félévi adósságszolgálatának 

teljesítése, 
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- 12. melléklet: Az önkormányzat hivatala és intézményei foglalkoztatotti létszámának alakulása 

2014. I. félévben, 

- 13. melléklet az Európai Uniós forrásból finanszírozott támogatással megvalósuló programok 

teljesült bevételei, kiadásai. 

 

Határidő: a határozat végrehajtására: azonnal 

Felelős: a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 a határozat kihirdetésért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: A 2014. évi költségvetés – 1/2014. (II.1.) önkormányzati rendelet - 

módosítása 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy jogszabályban foglalt kötelezettségüknek megfelelően 

az első félévi tényadatok ismeretében dönteniük szükséges az időközben felmerült feladatokhoz 

kapcsolódó költségvetés módosításáról, a felhasznált előirányzatok beépítéséről. 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte szavazzanak a rendelet-tervezet 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 7 igen, 2 nem 

szavazattal és 3 tartózkodással a rendelet-tervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

13/2014. (IX.13.) önkormányzati rendeletét 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2014. évi költségvetéséről szóló 

1/2014. (II.1.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

SZÜNET  

16 óra 59 perctől 17 óra 21 percig. 

 

 

7. NAPIRENDI PONT: A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem 

helyi szabályairól szóló 21/2013. (XII.21.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a nyugdíjak és a szociális járadékok emelkedése miatt 

csökken azoknak az egyébként szociálisan rászoruló személyeknek a száma, akiknek nem kell a 

szociális ellátási formák igénybe vételéért térítési díjat fizetni. A rendelet módosítása a rászorulók 

jövedelmi helyzetének vizsgálatakor az öregségi nyugdíj legkisebb összegének 100%-áról 110%-ra 

történő emelésével biztosítja az ellátás térítésmentes igénybe vételének a lehetőségét. A rendelet-

tervezet további része a középfokú tanulmányi támogatás igénybe vételének könnyebb elbírálásához a 

kérelem nyomtatvány kiegészítését tartalmazza. 

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy a Művelődési és Sport Bizottság megtárgyalta az 

előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra javasolta azt. 
 

Hartyáni László képviselő elmondta, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság szintén 

megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra javasolta azt. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a 

rendelet-tervezet elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

a rendelet-tervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2014. (IX.13.) önkormányzati rendeletét 

a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

21/2013. (XII.21.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

 

Előadó: Gyuga Mihály, a VFKB elnöke 

Szakmai előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a rendelet-módosításról szóló előterjesztést a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság jegyzi. 

Kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

144/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

a közúti forgalmi rend módosítása iránti kérelem elutasításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem támogatja az előterjesztés 2. pontjában 

rögzített lakossági forgalomtechnikai változtatások megvalósítását. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  2014. szeptember 17. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a rendelet-tervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

a rendelet-tervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2014. (IX.13.) önkormányzati rendeletét 

az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 

10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

9. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati vagyonhasznosítással kapcsolatos döntés 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Gerenday Zsuzsanna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. Észak-dunántúli 

Regionális Területi Irodája felajánlotta az Önkormányzatnak a Népekbarátsága u. 18. fsz. 2. szám 

alatti ingatlan ingyenes tulajdonba adását. Az előterjesztésben javaslatot tett az ingyenes tulajdonba 

vétel elfogadására. Javaslatot tett továbbá a szakrendelő melletti, 911/4 hrsz-ú közterület ingyenes 

önkormányzati tulajdonba vételére, valamint a 12410 hrsz-ú, volt szennyvíztisztító telep ingatlannak 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat által folytatott és szervezett közmunkaprogram tevékenység 

keretében történő gondozására. 
Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

145/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

önkormányzati vagyon hasznosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Egyetért az Oroszlány, 1982/A/40 hrsz.-ú, Népek barátsága utca 18. fszt. 2., 71 m
2
 nagyságú 

ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba vételével.  

2.a Egyetért az Oroszlány, 911/4 hrsz.-ú, 6191 m
2
 nagyságú kivett közterület megnevezésű ingatlan 

ingyenes önkormányzati tulajdonba vételével.  

2.b  Az ingyenes tulajdonba vétel érdekében nyilatkozik arról, hogy vállalja a tulajdonba adás 

érdekében felmerülő költségek megtérítését. 

2.c  Nyilatkozik arról, hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontja alapján a településüzemeltetés címet jelöli meg a tulajdonba 

adásra vonatkozó igényben, amellyel biztosított lesz a közpark, közterület fenntartása. 

3. Egyetért az Oroszlány, 12410 hrsz.-ú, 1 ha 3976 m
2
 nagyságú, kivett szántó, gyep művelési ágú, 

valamint a 12406 hrsz.-ú, 2247 m
2
 nagyságú, kivett volt szennyvíztisztító telep művelési ágú 

ingatlanoknak az Önkormányzati Szociális Szolgálat által folytatott és szervezett 

közmunkaprogram tevékenység keretében történő gondozásával. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2014. szeptember 13. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

10. NAPIRENDI PONT: Döntés Oroszlány város víziközművének 15 éves gördülő fejlesztési 

tervéről 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Gerenday Zsuzsanna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. elkészítette a víziközmű 

szolgáltatásról szóló törvényben foglaltak teljesítése érdekében Oroszlány város víziközművének 15 

éves gördülő fejlesztési tervét, amelyet az üzemeltető ÉDV Zrt.-vel történt egyeztetést követően a 

Képviselő-testület részére a hozzájárulás megadása érdekében terjesztett elő. Az üzemeltetés során 

évente mintegy 110-130 millió Ft bérleti díj várható, a kezelt szennyvíz mennyiségétől függően. Az 

elszámolható amortizáció és az aktuális bérleti díj bevétel közötti különbözetet kizárólag a 

víziközműre kell fordítani, ezért az összeg felhalmozásra kerül. 

Jelezte továbbá, hogy a Képviselő-testület egy új típusú feladattal találkozik, amely kapcsán hogy 

hosszú távú technikai kötelezettségre kell kitekintenie. Ahogy a mellékletben látható, viszonylag 

hosszú időre, több ütemben meg kell határozni, hogy mit akarnak ezekben a berendezésekre cserélni. 

Ezáltal világossá válik, hogy ebbe a vagyonba van az Önkormányzatnak beleszólása, sőt 

kötelezettségei vannak. Vélhetően arról is dönteni kell majd a Képviselő-testületnek, hogy legyen 

gazdája ennek az együttműködési rendszernek. A tulajdonos Önkormányzat, az azt megtestesítő 

Képviselő-testület, az Oroszlányi Polgármesteri Hivatal, illetve az ÉDV Zrt. közötti elszámolási 

folyamatot figyelemmel kíséri. Erre a feladatra a legalkalmasabb az OSZ Zrt. lenne, de ez egy külön 

megállapodás tárgyát képezi. Ez a napirend bekerül a Magyar Energia és Közműszolgáltató 

Hivatalhoz, amely egy nagyon szigorú intézmény, tehát a feladat nem formális, komoly gyakorlati 

jelentősége van.  

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő 

határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

146/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

Oroszlány város víziközművének 15 éves gördülő fejlesztési tervéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint ellátásért felelős hozzájárul Oroszlány 

város víziközművének az előterjesztés melléklete szerinti 15 éves gördülő fejlesztési tervéhez. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

11. NAPIRENDI PONT: A 20/2006. (X.11.) önkormányzati rendelettel elfogadott helyi építési 

szabályzat, szabályozási terv módosítása 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Gerenday Zsuzsanna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a Vértesi Környezetgazdálkodási Kft. a veszélyes és 

nem veszélyes hulladékhasznosítási kapacitása növelése érdekében a tulajdonában álló, a tevékenység 

végzési helyével szomszédos ingatlanokon tervezi új kezelőterület kialakítását, amely a 

településrendezési terv módosításával valósulhat meg. Javasolta, hogy a Képviselő-testület támogassa 

a cég fejlesztési elképzeléseit, a rendezési terv módosítását és a településrendezési szerződés 

megkötését azzal, hogy a módosítás tervezési költségeit a cég finanszírozza. Hozzátette, hogy az 

előterjesztés tárgyát a helyszínen is megvizsgálta a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság. 
 

Gyuga Mihály József képviselő elmondta, hogy a bizottság bejárta a területet, a cég képviselőitől 

átfogó és teljes körű bemutatást kaptak a terveket illetően. A bizottság úgy ítélte meg, hogy a cég 

fejlesztési elképzelése abszolút támogatható, jelentős terület rehabilitációja is részét képezi ennek a 

munkának és az egyik meddőhányó befedését követően egy kilátó is létesül a területen. Kérte az 

előterjesztés támogatását. 

 
Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

147/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

a 20/2006. (X.11.) önkormányzati rendelettel elfogadott helyi építési szabályzat,  

szabályozási terv módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Támogatja a Vértesi Környezetgazdálkodási Kft. előterjesztésben foglalt fejlesztési elképzeléseit. 

2. Egyetért a 0210, a 0213, a 0208/3, a 0212, valamint a 0215/b hrsz.-ú ingatlanokat érintő 

településrendezési terv módosításával.  

3. Egyetért a településrendezési terv módosítására vonatkozóan településrendezési szerződés 

megkötésével azzal, hogy a 2. pont szerinti módosítás tervezési költségeit a Vértesi 

Környezetgazdálkodási Kft. finanszírozza. 

4.  Felhatalmazza a polgármestert a településrendezési szerződés előkészítésére és aláírására.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2014. szeptember 13. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 
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12. NAPIRENDI PONT: Pályázat benyújtása a Nemzetközi Visegrádi Alaphoz nemzetközi 

sítábor szervezése céljából 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a Hunyadi Mátyás Általános Iskola a hagyományoknak 

megfelelően minden évben megszervezi az oroszlányi gyermekek részére a szlovákiai sítáborozás 

lehetőségét. A rendezvény a visegrádi 4-ek (Oroszlány, Vágsellye, Konskie és Telc) részvételével a 

Nemzetközi Visegrádi Alap támogatásával valósul meg. Az előterjesztésben javaslatot tett arra, hogy a 

2014. évi pályázati eljárás során az Önkormányzat vállalja a tábor szervezésével és a pályázat 

benyújtásával kapcsolatos feladatokat. Ez valójában egy formális előlegzés a feladatok előkészítése 

érdekében. Azért is került a Képviselő-testület elé, hogy biztosítsák az előkészítéshez a megfelelő 

technikai időt. 

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság megtárgyalta az 

előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra javasolta azt. 
 

Hartmann József képviselő elmondta, hogy a mostani lenne a tizedik alkalom és minden évben jól 

sikerült nemcsak a síelés, hanem a kulturális programok is. Kérte a támogatást a tábor 

megszervezéséhez. A Visegrádi Alap egyre népszerűbb lesz országunkban is. 

 
Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

148/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

a Nemzetközi Visegrádi Alaphoz pályázat benyújtásáról nemzetközi sítábor szervezése céljából 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  

1. Pályázatot nyújt be a Nemzetközi Visegrádi Alap „Standard Grants” elnevezésű pályázati 

felhívására nemzetközi sítábor szervezése céljából az alábbi feltételek mellett: 

 A sítábor helye, ideje: Malá Lucivná, Szlovákia, 2015. február hónapban 7 nap, 6 éjszaka. 

 Együttműködő partnerek: Vágsellye, Telc és Konskie városai. 

 Résztvevők köre: településenként legfeljebb 30 gyermek és kísérőik, összesen legfeljebb 136 

fő. 

 A táborozás összköltsége: legfeljebb 50.000 Euró (307 Ft/Euró áron számolva legfeljebb 

15.350.000,- Ft, a résztvevők számának függvényében). 

 Igényelt támogatás összege: 15.000 Euró (307 Ft/Euró áron számolva 4.605.000,- Ft). 

A támogatás folyósítása utólagosan, számlák, pénzügyi bizonylatok benyújtását követően 

történik. Oroszlány Város Önkormányzata a 2015. költségvetési évben vállalja a támogatás 

megelőlegezését. 

 A sítábor költségeinek támogatással nem fedezett részét a résztvevő települések 

finanszírozzák, a rájuk eső költségek közvetlen megtérítésével. Oroszlány Város 

Önkormányzata oly módon, hogy Oroszlány városára jutó szervezési, lebonyolítási 

költségeként 3.200.000,- Ft-ot biztosít a 2015. évi költségvetésében. A támogatással és az 

önkormányzati hozzájárulással nem fedezett egyéb költségeket pedig részvételi díj 

formájában a táborban résztvevő személyek közvetlen befizetésével biztosítja. 

2. Felkéri a polgármestert, hogy az együttműködő partnertelepülésektől a projektben való 

részvételre és a támogatással nem fedezett költségek biztosítására vonatkozó nyilatkozatokat 

beszerezze. 
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3. Nyertes pályázat esetén felkéri a Hunyadi Mátyás Általános Iskola igazgatóját a sítábor 

szervezési feladatainak ellátására, a támogatással nem fedezett költségek résztvevőktől történő 

beszedésére. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:     2014. szeptember 9. 

  a partner-települések nyilatkozatainak beszerzésére: 2014. szeptember 15. 

  a pályázat benyújtására:     2014. szeptember 15. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:   Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

13. NAPIRENDI PONT: Oroszlány-Tatabánya közötti kerékpárút nyomvonalának jóváhagyása 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy Oroszlány Város Önkormányzata a Pons Danubii 

csoportosulás, a szlovák-magyar határon átnyúló Együttműködési Program keretében 118.115 Euró 

összegű támogatást nyert el az Oroszlány-Tatabánya közötti kerékpárút megtervezésére. A 

közbeszerzési eljárás nyertes ajánlattevője, a Partner Mérnöki Iroda Kft. az érintett 

önkormányzatokkal történt egyeztetést követően elkészítette a megvalósíthatósági tanulmányt. A 

tanulmányt és a nyomvonaltervezeteket az előterjesztés mellékletei tartalmazzák. Az elfogadásra 

javasolt nyomvonal a Rákóczi úti kerékpárúthoz a Takács Imre útnál csatlakozva halad a Majki 

patakig, ahol kiosztott térképen a sárga-fekete színnel jelzett szakaszon közelíti meg a vasúti 

átkelőhelyet Kecskéd irányába. Az elfogadásra javasolt nyomvonal-tervezetről külön térkép került 

helyben kiosztásra. 
Hozzátette, hogy a nyomvonal több településen átvezet. Arról szól az együttműködési megállapodás, 

hogy Oroszlány város felajánlja az érintett településeknek, hogy a saját képviselő-testületükkel 

egyeztessék a nyomvonalat. A tervezőnek figyelembe kellett vennie az alapcélt, mely szerint a 

kerékpárút a települések közötti kapcsolatot valósítsa meg. A Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság részletesen tárgyalta az ügyet, a bizottság ülésén a szakértő is részt vett. 
 

Gyuga Mihály József képviselő elmondta, hogy a tervezett kerékpárútból viszonylag kis szakasz esik 

Oroszlány közigazgatási határán belül. Az oroszlányi testület döntési kompetenciájába tartozó 

szakasz: a Tesco mellett egészen a volt Shell kútig, az ott lévő hídnál balra a Majki vízfolyás mellett a 

kecskédi repülőtér mellett. Onnantól Kecskéd és Környe döntenek a kerékpárút nyomvonaláról. 

Véleménye szerint mind a két településsel jó a városvezetés kapcsolata, bízik abban, hogy minden 

érintett településsel tudnak kapcsolatot tartani annak érdekében, hogy Oroszlány is aktív részese 

legyen a kerékpárút kialakításának. Kapcsolódik az előterjesztéshez, hogy Oroszlány a későbbiekben 

rá tud majd csatlakozni a Csákvár-Velencei kerékpárútra.  
 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy a majki szakaszon aszfalt utat nem engedélyez a terv, csak 

murvás burkolatot. Véleménye szerint a lehető legjobb változatot találták ki, a későbbi ráfűzés is 

megvalósítható.  
 

Takács Károly polgármester kérte, hogy kísérjék figyelemmel ezt a témakört. Javasolta, hogy a 

települések képviselő-testületi ülésein Oroszlány városát valaki képviselje, amikor a kerékpárút 

nyomvonalával kapcsolatos előterjesztést tárgyalják, mert mégiscsak Oroszlány városa a 

finanszírozója ennek a projektnek. 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

149/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

az Oroszlány-Tatabánya közötti kerékpárút nyomvonalának jóváhagyásáról  

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy az előterjesztésben 

jelzett nyomvonalra készítse el a Partner Mérnökiroda Kft. az Oroszlány – Tatabánya közötti 

kerékpárút Oroszlányt érintő szakaszára az engedélyezési tervdokumentációt a HUSK 1301 / 2.3.1 / 

0005 azonosítószámú, HUSK körútvonal csatlakozva az Eurovelo 6-hoz című pályázat keretében. 

 

Határidő:   a határidő kihirdetésére: azonnal 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 a határozat végrehajtásáért:   Takács Károly polgármester 

 

 

14. NAPIRENDI PONT: Együttműködési megállapodás a Magyar Posta Zrt.-vel az Új 

Szolgáltató Városközpont projektben való részvételről 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a Magyar Posta Zrt. Igazgatósága jóváhagyta az 

oroszlányi 1. posta áthelyezésével összefüggő beruházást az előzetesen egyeztetett és a Képviselő-

testület által eldöntött konstrukciónak megfelelően. A posta használatába kerülő ingatlanrészre 

vonatkozó engedélyezési tervdokumentáció és a tervezői költségbecslés elkészült. A beruházás 

folyamatában a további lépés a kiviteli tervek elkészítése, a Támogatásokat Vizsgáló Iroda 

jóváhagyása, az épület társasházasítása, a jelenlegi elhelyezésre szolgáló ingatlanok adásvételi 

szerződésének előkészítése, valamint a kivitelező kiválasztására irányuló közbeszerzési eljárás 

lefolytatása. A beruházás megkezdését megelőzően szükséges, hogy az Önkormányzat és a Magyar 

Posta Zrt. a beruházás megvalósításának módját a lefolytatott egyeztetéseknek megfelelően 

megállapodásba foglalja. A megállapodás-tervezetet elkészítették, azonban a tervezet végleges 

szövegezésének egyeztetése a Postával még a mai napon sem fejeződött be, ezért javasolta, hogy a 

helyben kiosztott határozati javaslat kerüljön elfogadásra. Ennek megfelelően az eredeti határozati 

javaslat első pontja helyébe egy új első pont lép, a következők szerint: „Oroszlány Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete: 1. Az oroszlányi 1. posta Új Szolgáltató Városközpontba 

történő áthelyezése tárgyú beruházás megvalósításával az előterjesztésben foglaltak szerint egyetért. 

Felhatalmazza Takács Károly polgármestert az Új Szolgáltató Városközpont projektben való 

részvételről szóló, a Magyar Posta Zrt.-vel az előterjesztés peremfeltételeinek mentén történő 

együttműködési megállapodás megkötésére, felhatalmazza az együttműködési megállapodás 

aláírására.” A határozati javaslat további pontjai nem változnak. Jelezte, hogy egy több éve tartó 

folyamat lényeges állomásánál vannak. 

 

Hartmann József képviselő örömét fejezte ki, hogy az új posta egy lépéssel közelebb került a 

megvalósításhoz. Egyrészt mert a mostani posta nehezen megközelíthető, másrészt az új posta új 

épületbe fog kerülni. Felhívta a figyelmet a határozati javaslat utolsó pontjára, mely szerint a 2. sz. 

postahivatal továbbműködésének érdekében megtették a megfelelő lépéseket. Az eddigiek alapján 

2016. december 31-ig biztosítják a kisposta működését. Kérte, hogy a következő Képviselő-testület 

kövessen el mindent annak érdekében, hogy a kisposta továbbra is működjön. 
 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy nyilvánvaló, hogy mindenki számára öröm, hogy a város 

lakossága méltó postaépülethez jut. Kiemelte azon véleményét, hogy elemi kötelességük, hogy a 

lakosság érdekében a 2. sz. posta továbbműködéséért dolgozzanak. Kérte, hogy ennek érdekében a 

következő Képviselő-testület is tegyen meg mindent.  
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Szabó Mihály képviselő elmondta, hogy a határozati javaslatban mindenhol az szerepel, hogy a 2015. 

évi költségvetésben biztosítja az összeget az önkormányzat. Akkor ezeket a döntéseket miért nem 

hagyták a következő Képviselő-testületre? Miért kell erről dönteni ilyen gyorsan? Egyetértett az 1. 

számú posta áthelyezésével. Javasolta továbbá, hogy a posta vezetőivel történő tárgyalás során 

jelezzék, hogy a Borbála-telepen is nagy igény van egy kispostára. Akár azt is be lehetne vonni ebbe a 

projektbe.  
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a 2015. év már a megvalósítást tartalmazza, az év 

közepéig ennek a beruházásnak el kell készülnie. Ez egy feszes beruházási ütemtervet igényel. A 

mostani egy előzetes lépés, a peremfeltételek rögzítése. Már most rögzíteni kell, hogy a beruházás 

2015. évben megvalósításra kerül, különben nem tudják véghatáridőre megvalósítani azt. A 

kispostával kapcsolatban elmondta, hogy bonyolult összefüggések vannak, a városban harmadik posta 

létesítésének igénye jelen pillanatban nem könnyen vihető át. A második posta megmaradását is nehéz 

volt elérni. Kialakultak a peremfeltételek, amelyek mentén meg tudtak egyezni a postával. Kérte, hogy 

ennek a fő feltételeiben próbáljanak megmaradni, mert így van esélyük arra, hogy az eredeti tartalom 

meg tud valósulni. 

 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy azért is most kell a költségvetésben tervezni, mert a jelenlegi 

városvezetés is garanciát szeretne adni arra, hogy a posta szolgáltató városközpont épületében történő 

áthelyezése minél előbb és minél ütemezettebben megvalósuljon. A kisposta működésének garanciája 

jelen pillanatban 2016. december 31. Véleménye szerint az új Képviselő-testület feladata lesz, hogy a 

város összes lakójának teremtse meg a lehető legoptimálisabb körülmények elérését. Meg kell 

vizsgálni, hogy milyen lehetőségek vannak a borbálai posta megnyitására, de ez nem jelen 

megállapodás tárgya.  

 
Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a 

kiegészítés határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

150/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

együttműködési megállapodásról a Magyar Posta Zrt.-vel  

az Új Szolgáltató Városközpont projektben való részvételről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  

1. Az oroszlányi 1. posta Új Szolgáltató Városközpontba történő áthelyezése tárgyú beruházás 

megvalósításával az előterjesztésben foglaltak szerint egyetért. Felhatalmazza Takács 

Károly polgármestert az Új Szolgáltató Városközpont projektben való részvételről szóló, a 

Magyar Posta Zrt.-vel az előterjesztés peremfeltételeinek mentén történő együttműködési 

megállapodás megkötésére, felhatalmazza az együttműködési megállapodás aláírására. 

2. 2015. évi költségvetésében biztosítja az oroszlányi 1. posta Új Szolgáltató Városközpontba 

történő áthelyezése tárgyú beruházás becsült anyagi fedezetét, azaz 89.229.600,- Ft-ot. 

3. 2015. évi költségvetésében elkülöníti az oroszlányi 1. és 2. számú posta elhelyezésére szolgáló 

ingatlanok megvásárlásához szükséges 30.072.000,- Ft + áfa összegű vételárat. 

4. 2015. évi költségvetésében bevételként tervezi az oroszlányi 1. posta Új Szolgáltató 

Városközpontba történő áthelyezése tárgyú beruházás befejezését követően megvalósuló 

adásvételi szerződés alapján a Magyar Posta Zrt. által fizetendő nettó 32.000.000,- Ft összegű 

vételárat. 

5. Utasítja a polgármestert, hogy az európai uniós versenyjogi értelemben vett állami 

támogatásokkal kapcsolatos eljárásról és a regionális támogatási térképről szóló 37/2011. (III. 

22.) Korm. rendelet 7. § (1) bekezdése szerint jelentse be a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium 

keretében működő Támogatásokat Vizsgáló Iroda részére az 1. pont szerinti 

együttműködési megállapodást és a 4. pont szerinti tulajdonba adás tervezetét, előzetes 

egyetértő vélemény beszerzése céljából. 
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6. Utasítja a polgármestert, hogy az Új Szolgáltató Városközpont épületének (2840 Oroszlány, Fürst 

Sándor út 29. szám alatti, 565 helyrajzi számú ingatlan) társasházasítása előtt szerezze be a 

KDOP-3.1.1/B-11-2012-0005 jelű, „Az Oroszlányi Óváros rehabilitációjának I. üteme – Élhető és 

Szolgáltató Városközpont létrehozása” című projekt Közreműködő Szervezetének jóváhagyását a 

támogatással érintett ingatlanra vonatkozó változáshoz. 

7. Az oroszlányi 2. számú posta 2016. december 31-éig történő továbbműködtetése érdekében 

vállalja, hogy 2015. évi költségvetése terhére külön megállapodás alapján 5.500.000,- Ft összegű 

kompenzációt (működési támogatást) fizet a Magyar Posta Zrt. részére.  

 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

 

 

15. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás Oroszlány Város közoktatási intézményeinek 2013/2014. 

évi tevékenységéről 

 

Előadó: Orbán Ferenc, a MOSB elnöke 

Szakmai előkészítő: Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztést a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság jegyzi. 

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy a közoktatási intézmények vezetői minden évben egyszer 

beszámolnak munkájukról. A jelenlegi beszámolót a tankerület által kiadott, egységes szempontok 

alapján készítették el az elmúlt tanévben végzett munkájukról. A Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság a tájékoztatót megtárgyalta, és egyhangúlag elfogadásra javasolta azt. A bizottsági ülésen az 

összes közoktatási és köznevelési intézmény vezetője jelen volt. Ott a bizottság tájékoztatást kért arról 

is, hogy a tanévkezdéssel, a tankönyvellátással kapcsolatban vetődött-e fel valamilyen nehézség, 

érkeztek-e esetleg szülői panaszok. A tanévkezdés zökkenőmentesen zajlott és zajlik. Egy-két 

tankönyv késése előfordult, azonban az intézményvezetők a szükséges intézkedéseket megtették. A 

jelenlévő intézményvezetők megköszönték az Önkormányzatnak a karbantartási, korszerűsítési, 

felújítási munkákat. A bizottság is megköszönte a pedagógusok és az intézményben dolgozók 

munkáját. Ismételten kihangsúlyozta, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság egyhangúlag 

elfogadásra javasolta a beszámolót. 
 

Biró Mónika tankerületi igazgató megerősítette az Orbán Ferenc úr által elmondottakat. Mind a 

tankerület, mind az intézmények nevében megköszönte azt a példaértékű együttműködést, ami 

összességében jellemzi a tankerület és a járás valamennyi önkormányzatának munkáját. 

 
Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

151/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

Oroszlány Város Közoktatási Intézményeinek 2013/2014. évi tevékenységéről szóló 

tájékoztatóról 
 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Oroszlány Város Közoktatási 

Intézményeinek 2013/2014. évi szakmai tevékenységéről szóló tájékoztatást és köszönetét fejezi ki az 

intézmény valamennyi alkalmazottjának az elmúlt tanévben végzett munkájáért. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2014. szeptember 13.  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 
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16. NAPIRENDI PONT: Beszámoló Oroszlány Város Óvodái 2013/2014. évi tevékenységéről 

 

Előadó: Orbán Ferenc, a MOSB elnöke 

Szakmai előkészítő: Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztést szintén a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság jegyzi. 

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy ezt a beszámolót is megtárgyalta a bizottság, és egyhangúlag 

elfogadásra javasolta azt. A bizottsági tagok megköszönték a dolgozók lelkiismeretes munkáját. A 

beszámolót megismerve megállapították, hogy a gyerekek nevelése, fejlesztése kiváló körülmények 

között és magas szakmai színvonalon zajlik, melyhez segítséget nyújtanak az óvodákban elvégzett 

felújítások és korszerűsítések. 

 
Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

152/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

Oroszlány Város Óvodái 2013/2014. évi tevékenységéről készült beszámolóról 
 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Oroszlány Város Óvodái 

2013/2014. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámolót, és köszönetét fejezi ki az intézmény 

valamennyi alkalmazottjának az elmúlt tanévben végzett munkájáért. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2014. szeptember 13. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

17. NAPIRENDI PONT: Pályázat kiírása „Jó tanuló – jó sportoló” cím elnyerésére 

 

Előadó: Orbán Ferenc, a MOSB elnöke 

Szakmai előkészítő: Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztő a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság. 

 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy a hagyományokhoz híven ismét kiírja a Képviselő-testület a 

pályázatot. Az 1. számú melléklet tartalmazza a pályázat feltételeit, ami az előző évekhez képest 

változatlan. A pályázat beküldési határideje: 2014. október 15. Hozzátette, hogy a bizottság azt 

szeretné, ha minél több „jó tanuló-jó sportoló” címet adományozhatnának a városi gyerekeknek. 
 

Szabó Mihály képviselő hozzáfűzte, hogy az elmúlt években az ünnepség némileg kaotikus volt a 

gyerekek nagy létszáma miatt. Javasolta az elbírálóknak, hogy válasszanak ki szűkebb kört, akik 

valóban kiemelkedő teljesítményt nyújtottak. Javasolta továbbá, hogy ez az elismerésekben is 

mutatkozzon meg. Ez a cím tényleg büszkeség legyen, mint például egy városi díszpolgári cím. 
 

Takács Károly polgármester egyetértett azzal, hogy az elismerésnek továbbra is legyen rangja.  

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

 

 



 

21 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

153/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

pályázat kiírásáról a „Jó tanuló - jó sportoló” cím elnyerésére 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat melléklete szerint pályázatot ír ki 

a „Jó tanuló, jó sportoló” cím adományozására.  

1. sz. melléklet 

 

 

 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata által adományozható 

„Jó tanuló, jó sportoló” 

elismerő cím elnyerésére 

 

A pályázat célja: 

 a tanulóifjúság ösztönzése, a szellemi és fizikai képességek folyamatos fejlesztése,  

 a fair play szellemének ápolása, 

 az eredményes tanulásra és magasabb szintű sportolásra való biztatás, 

 az utánpótlás-nevelés célkitűzéseinek segítése, 

 a legkiválóbbak méltó elismerése. 

 

A címre felterjeszthetőek: 

 azok az oroszlányban élő alapfokú és középfokú helyi közoktatási intézmények nappali 

tagozatos tanulói, akik oroszlányi sportszervezet keretei között sportolnak és a 

tanulmányi, valamint sporteredményeik alapján kiemelkedő teljesítményt nyújtanak. 

A 2013/2014-es tanévben:  

 az általános iskola 1. évfolyamán kiválóan megfeleltek, a 2-8. évfolyamán 4,5 vagy annál 

magasabb, középiskolában 4,2 vagy annál magasabb tanulmányi eredményt értek el, 

 2013. szeptember 1. és 2014. augusztus 31. között az MDSZ, illetve a sportági 

szakszövetségek által kiírt hazai országos és diákolimpiai versenyeken eredményesen 

szerepeltek (egyéni vagy csapat: 1-6. helyezés),  

 2013. szeptember 1. és 2014. augusztus 31. között nemzetközi versenyen eredményesen 

szerepeltek (egyéni vagy csapat: 1-6. helyezés). A bírálatnál nemzetközi versenynek csak az 

Olimpia, VB, EB, Világ- és Európa-kupa, korosztályos VB, EB és a Középiskolás 

Világjátékok fogadhatóak el, az egyéb nemzetközi versenyek nem.  

 

A pályázatok megítélésénél csak az országos szervek, illetve szervezetek a Magyar Diáksport 

Szövetség, a Fogyatékosok Nemzeti Sportszövetsége és az Országos Sportági Szövetségek által 

hitelesített versenyeredmények értékelhetők.  

 

A pályázatot a pályázati adatlapon megfogalmazott szempontok alapján 2014. október 15-ig kérjük 

beküldeni a Polgármesteri Hivatal Jogi Osztályára, feltétlenül mellékelve a 2013/2014-es tanév 

tanulmányi értesítőjének fénymásolatát. 

 

Az elismerés átadására előreláthatólag 2014. november elején kerül sor. Az elismerésben részesülők 

közvetlenül kapnak meghívót az ünnepségre. 

 

 

Oroszlány, 2014. szeptember  
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2. sz. melléklet 

PÁLYÁZATI ADATLAP 

 

Oroszlány Város Önkormányzata által adományozott  

„jó tanuló, jó sportoló” cím elnyerésére 

 

 

Név: 

 

Pontos lakcím, telefonszám: 

 

Születési hely, idő: 

 

Tanulmányi átlag: 

 

Sportág megnevezése: 

 

Sportegyesület neve, címe: 

 

 

Edző neve, címe, telefonszáma: 

 

 

Iskola neve, címe:  

 

Testnevelő tanár neve, címe, telefonszáma: 

 

A pályázó legjobb hazai eredménye: 

 

 

A pályázó legjobb nemzetközi eredménye: 

 

 

Az eredményeket az adott sportág szakszövetségével hitelesítve kérjük dokumentálni. 

 

Oroszlány, 2014. ………………………. 

 

 

                                                         P. H.            ______________________________ 

                                                                                                         intézményvezető  

 

Pályázóként a személyes adatainak a pályázati eljárás során történő felhasználásához hozzájárulok. 

 

 

                                                                                                  ______________________________ 

                                                                                                                            tanuló 

 

 

________________________________                                  ______________________________ 

                         edző                                                                                      testnevelő                   
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18. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Kormosné Dr. Kovács Katalin aljegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben és az előterjesztés kiegészítésben 53. 

pontban számolt be a legutóbbi tájékoztatása óta történt eseményekről. A kiegészítésben a 

közfoglalkoztatásban résztvevők létszámának alakulásáról, az Önkormányzat pályázatainak 

helyzetéről, a Velence-tó és Térsége, Váli-Völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács üléséről, a 62. 

Bányásznap és 22. Villamossági nap országos, központi ünnepségéről, és a bizottsági ülések 

munkájáról adott tájékoztatást. A kiegészítés határozati javaslatában javaslatot tett a „Magyarország 

szeretlek” programsorozat megrendezésére, valamint a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázaton történő részvételre. 

 

Székely Antal képviselő kérdése az volt, hogy a 32. pontban jelölt oszlop minek állít emléket. Milyen 

ünnepség volt Csákváron? 
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy alpolgármester úr vett részt az eseményen, az 

előterjesztésben leírt célja volt az ünnepségnek. Nem szervező, hanem meghívott volt az oroszlányi 

önkormányzat.  
 

Gyuga Mihály József képviselő elmondta, hogy ez egy meglévő emlékoszlop volt, a II. világháború 

folyamán állították fel a német hadialakulatok ezen a területen (5 fiatal német katona zuhant le). Az 

obeliszk az elmúlt 50 évben megsérült, felborították, és utána nem lehetett fellelni. A Vértesi 

Erdőgazdálkodás ezt az oszlopot megkereste, újracsiszolta, és egy megfelelő megemlékezés keretén 

belül átadta a nagyközönségnek, illetve a megemlékezni szándékozóknak. Számára megdöbbentő volt, 

hogy nagy mennyiségben találhatóak az oszlop körül a lezuhant repülőgép maradványai. 

Az 51. ponttal kapcsolatban kiegészítést tett. A csilletoló versenyen részt vett Torma Lajos képviselő 

és Kristyák Viktor külső bizottsági tag is, illetve a főzőversenyen egész nap részt vett Torma Lajos 

képviselő. 
 

Takács Károly polgármester kérte, hogy a katonasírok témáját ne tegyék politikai kampánytémává, 

ne aktuálpolitizálják ezeket a kérdéseket. A katonasírok mindenhol katonasírok. Példaként Észak-

Olaszországot említette. 
 

Székely Antal képviselő véleménye szerint ez nem aktuálpolitizálás. Nem mindegy, hogy egy város 

képviseletében kik, milyen emlékműveket látogatnak meg, kiket és miket tisztelnek meg a 

látogatásukkal, és rögzítik mindezt az utókor számára. Hiszen ami bekerül az Önkormányzat két ülés 

közötti tájékoztatójába, az megmarad és jelez bizonyos szándékokat. És mivel ez egy 1942-ben 

lezuhant katonai gép volt, ezért nyilvánvalóan vannak politikai felhangjai. Nem lehet válogatni a II. 

világháború áldozataiból, számára és az utókor számára természetesen minden áldozat áldozat. Akkor 

kezd el valaki aktuálpolitizálni, amikor ebből válogat. 
 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy arról is beszámoltak, hogy május 9-én az MSZP képviselői 

megkoszorúzták a felszabadulási emlékművet, amely a szovjet felszabadító hadseregről emlékezett 

meg. Így az utókornak ez is meg fog maradni. 
 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy nem kapott választ a Gyuga Mihály úr által felvetettekre, azaz 

hogy az 51. pontban miért nem szerepelt a neve. A Bányász Napon polgármester úrnak megmondta 

azon véleményét, hogy nagyon furcsa dolog, hogy nem koszorúzhatott, hisz egyhangúlag támogatták a 

Magyar Bányásztelepülések Országos Szövetségének a tagságába. Reméli, hogy nem emiatt maradt el 

a felsorolásban. Az egész napos rendezvényen részt vett, valamiért mégsem szerepelt a neve a 

felsorolásban. 
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Takács Károly polgármester sajnálatát fejezte ki, mert szép és bonyolult ünnepségsorozatot 

abszolváltak meglehetősen magas költséggel. Maximális jószándék vezérelte őket. A koszorúzással 

kapcsolatban elmondta, hogy az a Vértesi Erőmű Zrt. rendezvénye volt, nem tudták befolyásolni a 

menetét. A koszorúzási javaslatot az ünnepség elején kellett volna jelezni. Megértette Torma úr 

hozzászólását. Megköszönte az előkészítők munkáját, akik a város jóhírét öregbítették ezzel. 

Hozzátette, hogy a koordinációt nehéz volt megvalósítani, mert annyiféle szervezet tartott 

megemlékezést. Így becsúszhattak technikai zavarok, amelyek nem politikai és nem Torma úr 

személye ellen irányultak. Kérte Torma képviselőtársa szíves megértését. 

 

Székely Antal képviselő elmondta, hogy május 9-e egész Európában a II. világháború európai része 

befejezésének ünnepe, minden európai ország megünnepli. Ezen kívül május 9-e nem a szovjet 

hadsereg győzelmének napja Magyarországon, ugyanis azt április 4-én ünnepelték korábban. Ezen 

kívül május 9-e az Európai Unió születésének is ünnepe. Nyomatékosan aláhúzta, hogy 1945-1947-ig 

kisgazdakormány volt Magyarországon, és a szovjet hadsereg ugyanúgy megszállta Ausztriát is.  

A bányász nappal kapcsolatban megjegyezte, hogy régi hagyomány, hogy sok mindenkit nem hívnak 

meg. Annak az intézménynek az igazgatóit sem hívták meg soha, ahol maga a vájárképzés is folyt, 

illetve sok neves szakember is kimaradt a meghívottak sorából. Ezért van az, hogy egyes emberekben 

ilyenkor sértődés alakulhat ki, mert úgy érzik, hogy politikai alapon válogatnak, hogy ki koszorúz, ki 

nem, ki jelenik meg, ki nem. Sajnálatát fejezte ki továbbá, hogy a központi ünnepséget hétköznap 

délelőtt rendezték, vélhetően azért, hogy sokan ne tudjanak elmenni. 

 

Takács Károly polgármester Székely úr utolsó megjegyzése kapcsán elmondta, hogy ez egy országos 

központi rendezvény, nem is az Önkormányzat szervezte, hanem az Országos Bányász Szakszervezet, 

illetve a munkaadói szövetség. Minden központi bányász napot hétköznap délelőtt tartanak. Ő személy 

szerint 40 db meghívót küldött ki, és mindent elkövettek annak érdekében, hogy minél többen részt 

vehessenek ezen a nagyszabású rendezvényen. A jószándék és a bányászok iránti tisztelet vezérelte 

őket.  

 

Torma Lajos képviselő ismételten elmondta, hogy azt sérelmezte, hogy az 51. pontban nem került 

felsorolásra a neve képviselőtársai neve mellé. Hozzátette, hogy valóban a központi bányász napot 

mindig délelőtt tartják, a jelenlévőktől a visszajelzés pozitív volt. Színvonalas, elismerést érdemlő 

rendezvény volt a 60. év jegyében.  

 

Papp Péter alpolgármester a 32. pontban szereplő koszorúzással kapcsolatba elmondta, hogy az az 

emlékmű évtizedek óta ott áll. A Magyar Hadisírgondozók Szövetsége az erdészettel, a környékben 

lakókkal, és a környékbeli önkormányzatokkal felújíttatta, ugyanis nem elsősorban a lezuhant német 

katonáknak, hanem a II. világháborúban elhunytaknak állít emléket. Tehát semmi politikai felhangja 

nem volt. 

A bányász nappal kapcsolatban elmondta, hogy a Vértnél csütörtökön munkaszüneti napot rendeltek 

el. Tudomása szerint évtizedek óta a központi országos bányásznap mindig csütörtökön délelőtt van. 

Nem azért tették a szervezők erre az időpontra, hogy sokan ne tudjanak elmenni. Hozzátette, hogy a 4 

napos rendezvényről jó visszhangok jöttek vissza és nem negatívumok. 

 

Székely Antal képviselő elmondta, hogy megszokta, hogy 4 éve csak győzelmi jelentéseket lehet 

olvasni és adni. Ha bárki bármivel kapcsolatban kritikai észrevételt tesz, azt először kiforgatják. Ő azt 

mondta, hogy aki dolgozik, nem tud részt venni egy hétköznap délelőtti rendezvényen. A 

koszorúzással kapcsolatban elmondta, hogy az egy általános protokoll, hogy az koszorúz, akit 

meghívnak. Fenntartotta azt a véleményét, hogy sok mindenkit nem hívnak meg a központi bányász 

napra. És mivel ez nem a város rendezvénye, nem a várost kritizálta és nem a műsorokat. Nem erről 

beszélt. Tudja, hogy a központi bányász napi ünnepséget kik szervezik. Csupán tolmácsolta néhány 

ember véleményét. 

 

Takács Károly polgármester elnézést kért, hogy részben félreértette Székely úr hozzászólását. A 

központi rendezvényhez az Önkormányzat csak a területet adta. Hozzátette, hogy sohasem lehet hiba 

nélkül teljesíteni. Sajnálatát fejezte ki, hogy az ellenzéki képviselők nem vettek részt az önkormányzat 

rendezvényein.  
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Szabó Mihály képviselő tájékoztatásul elmondta, hogy csütörtökön szabadságot vett ki azért, hogy ott 

legyen az ünnepségen. A koszorúzás 17 órakor volt. A koszorúzásra senki nem hívta 5 éve, mégis 

minden évben ott van, és saját költségére visz koszorút. Kinek mi a fontos. Ha az ember ott akar lenni, 

akkor ott van. Ha nem, akkor lehet kifogásokat keresni, magyarázkodni. El kell dönteni, hogy hol 

szeretne az ember részt venni. 

 

Papp Péter alpolgármester egyetértett Szabó Mihály hozzászólásával, nem akarásnak nyögés a vége. 
 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 9 igen, 1 nem 

szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta 

a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

154/2014. (IX.9.) Kt. határozata  

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról.  

2. Egyetért azzal, hogy Oroszlány Város Önkormányzata pályázatot nyújtson be az Itthon vagy - 

„Magyarország szeretlek” programsorozat megrendezésére és ennek a lebonyolításával a Falu-

Hagyományőrző és Kulturális Egyesületet bízza meg. 

3. a)  Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete csatlakozni kíván a hátrányos 

szociális helyzetű felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok 

támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2015. 

évi fordulójához. 

3. b)  Megbízza a polgármestert a pályázathoz való csatlakozást megfogalmazó nyilatkozat határidőre 

történő megküldésére és a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

kiírására. 

3. c)  A pályázatok elbírálását az Egészségügyi és Szociális Bizottság hatáskörébe utalja. 

3. d)   pályázati támogatás pénzügyi fedezetét 1.900 E Ft keretösszeg erejéig 2015. évi 

költségvetésében az egyéb önkormányzati eseti pénzbeli ellátások szakfeladaton biztosítja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:   azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

 

19. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Rajnai Gábor képviselő jelezte, hogy a Táncsics udvar 4-5. szám között, a járda mellett és a játszótér 

között egy világítótest tövestől kitört kb. 2 hónappal ezelőtt. Ezt jelezte több helyen. Azt az 

információt kapta, hogy ez nem a közvilágítási hálózatot karbantartó cég kompetenciája. A probléma 

az, hogy ilyen esős időben ez szó szerint életveszélyes. Kérte, hogy az illetékesek ezt a problémát 

minél hamarabb próbálják megoldani.  
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy előre veszik ennek a problémának a megoldását. 
 

Szabó Mihály képviselő egy lakossági megkeresést ismertetett. A temetőben a sírhelyekről 

folyamatosan lopják a koszorúkat, virágokat. A hozzátartozók kérése, hogy van-e az 

Önkormányzatnak lehetősége arra, hogy a temetőbe is kihelyezzenek kamerákat. A hozzátartozók akár 

a költségek egy részét is vállalnák, egyeztettek a temető üzemeltetőjével is. 
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy Szabó Mihály javaslatát a temető üzemeltetőjével 

megvizsgáltatják. 
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Torma Lajos képviselő elmondta, hogy telefonos megkeresés érkezett. A kutyatartókkal kapcsolatban 

van több területen panasz. A Képviselő-testület feladata a közterületeken a kutyapiszok 

eltakaríttatásának megoldása azon felül, hogy ez a kutyatartók elemi kötelessége lenne. Kérte továbbá, 

hogy a városban a hulladéktároló edényzetek mellett elhelyezett bútorokat soron kívüli lomtalanítással 

még a tél beállta előtt szállítsák el, ugyanis ez csúfítja a városképet.  
 

Takács Károly polgármester kérte a városüzemeltetést, hogy az illegális hulladékelhelyezés ügyében 

intézkedjen.  
 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy sokan megkeresték, hogy még több utcabútort (szemetest és 

padot) helyezzenek ki. 
 

Papp Péter alpolgármester elmondta, hogy mivel ez az utolsó munkaterv szerinti képviselő-testülési 

ülés, ezért a Polgári Frakció nevében megköszönte a konstruktív ellenzék négyéves hozzáállását. 

Megköszönte továbbá a hivatal vezetésének, dolgozóinak, minden intézmény vezetőjének és 

dolgozóinak, illetve a két televíziónak ezt a 4 munkás évet.  
 

Székely Antal képviselő elmondta, hogy ilyenkor szokás megköszönni mindazt, amit meg sem tettek. 

Sokkal jobb lett volna az együttműködés, ha nem azzal indul, hogy a fideszes vezetők bűnözőnek 

tekintették a volt városvezetést. De ez az idő már elmúlt. Megköszönte a sajtó munkatársainak, a 

hivatalnokoknak a munkáját. Olyan átalakuláson ment át a város, amire véleménye szerint senki nem 

számított. Sok mindent meg kellett tenni annak érdekében, hogy a város zökkenőmentesen működjön, 

reméli, hogy ilyen módon lehet majd a következő Képviselő-testületnek is átadni a város működését. 

A további várospolitikai munkához az összes résztvevőnek jó egészséget, sok tehetséget és sok sikert 

kívánt.  
 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy szeptember 30-án 16 órakor lesz még egy 

közmeghallgatás. Székely Antal hozzászólásával kapcsolatban elmondta, hogy nem tekintettek senkit 

bűnözőnek. Jogilag szabályos ügyeket folytattak az elmúlt időszakban. Abban a pillanatban, hogy erre 

vonatkozó eltérő igazságszolgáltatási észrevételt tettek feléjük, azt elfogadták. 

Ezt követően megköszönte az ülésen megjelentek, és az ülést figyelemmel kísérő érdeklődők 

figyelmét, majd a nyilvános ülést 18 óra 38 perckor bezárta. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 

 dr. Zágonyi Éva Takács Károly 

 jegyző polgármester 


